



Anantara Mina Al Arab Ras Al Khaimah Resort

P.O. Box 4005
Al Huwailat St, Mina Al Arab
Ras Al Khaimah, V.A.E. - UAE
Tel. +971 (0)7 204 2222

<https://www.anantara.com/en/mina-al-arab-ras-al-khaimah/>
rasalkhaimah@anantara.com



Anantara Mina Al Arab boasts one of the destination's most enviable settings, a private peninsula of golden sands that overlooks lagoon then open ocean. Luxuriate in one of 174 rooms, suites and pool villas, including the emirate's first overwater villas, each an eco-sanctuary built in harmony with nature. Anantara Spa offers traditional Thai healing rituals, as well as the brand's award-winning signature treatments, a pool, gym and padel court.



Das Anantara Mina Al Arab verfügt über eine der beneidenswertesten Lage: Eine private Halbinsel mit goldenem Sand, die die Lagune und das offene Meer überblickt. Schwelgen Sie in einem der 174 Zimmer, Suiten und Poolvillen, darunter die ersten Überwasservillen der Emirate, von denen jede ein im Einklang mit der Natur erbautes Öko-Refugium ist. Das Anantara Spa bietet traditionelle thailändische Heilrituale sowie preisgekrönte Spezialbehandlungen.

